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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Tijdens uw vergadering van de commissie Beheer en Verkeer van 13 mei jongstleden 
heeft u gesproken over het ARCG jaarrapport 2014 en de ARCG algemene en financiele 
kaders 2016. Een van de onderwerpen waar u over sprak is de toekomst van de 
afvalscheidingsfabriek van Attero in Groningen. Met deze brief informeren wij u over de 
huidige stand van zaken rondom deze fabriek in Groningen. 

Toekomst Attero in Groningen 
Het contract voor de verwerking van het Groningse restafval is af gesloten door de 
contractpartners ARCG en Attero. In juni heeft het algemeen bestuur van de ARCG een 
gesprek gehad met de algemeen directeur van Attero, de heer Ganzeboom. Een van de 
onderwerpen van het gesprek was de toekomst van de afvalscheidingsfabriek in 
Groningen. In 2014 had de toenmalige directeur van Attero namelijk gemeld dat er een 
reele kans was dat deze verwerkingslocatie in of na 2016 zou sluiten omdat het te 
verwerken volume restafval afneemt. Sindsdien heeft Attero diverse scenario's 
ontwikkeld om perspectieven te bepalen. 
De heer Ganzeboom heeft gemeld dat Attero mogelijkheden ziet om de levensvatbaarheid 
van de scheidingsfabriek in Groningen te vergroten waardoor ze open kan blijven tot 
minimaal 2022. Attero zal de productie van biogas verhogen en zal nog meer 
afValstromen scheiden waardoor er meer inkomsten worden gegenereerd. 
De mogelijke sluiting van de scheidingsfabriek had consequentles voor de exploitatie van 
de voorzieningen van de ARCG. Nu bekend is dat de fabriek openblijft tot minimaal 
2022, vervallen de hieraan verbonden risico's. Het huidige contract voor de verwerking 
van ons afval loopt tot 2022. Ruim voor dat moment zal een nieuw aanbestedingsproces 
voor de verwerking worden doorlopen. 



Bladzijde 2 van 2 

Overige vragen over afvalverwerking 
Tijdens uw discussie heeft u ons gevraagd of we een voorstander zijn van het lokaal 
verwerken van afval. Wij zijn inderdaad een voorstander van lokale verwerking waar dit 
mogelijk is. Wij menen dat dit blijkt uit het feit dat de afvalscheidingsfabriek indertijd 
juist in Groningen is gebouwd. In onze discussienota, Op weg naar een afvalloze Stad, 
geven we aan dat we bekijken hoe we lokale partijen kunnen blijven betrekken om onze 
ambities op het gebied van afval te realiseren. Zo wordt het afgedankte elektrische en 
elektronische afval van Stadjers bewerkt door Stadjers met een afstand tot de 
arbeidsmarkt. 
Tijdens uw discussie heeft u gevraagd of wij het ermee eens zijn dat Gft afval wordt 
verwerkt tot biogas. Daar zijn we het inderdaad mee eens. In de huidige situatie wordt het 
Gft afval van Stadjers zonder groenbak al lokaal verwerkt tot biogas nadat het in de 
scheidingsfabriek is nagescheiden. Een derde van het Gft dat in de groenbak belandt 
wordt ook al tot biogas verwerkt, het overige deel wordt gecomposteerd. Bij het sluiten 
van nieuwe overeenkomsten voor GFT verwerking willen we uitgaan van volledige 
verwerking tot biogas. 
In mei werd bekendgemaakt dat de nieuwe eigenaar van Attero, Waterland, een 
superdividend heeft uitgekeerd aan de aandeelhouders. Sindsdien leidt het Secretariaat 
Aandeelhouderschappen, dat de verkoop van Attero heeft begeleid, een onderzoek om te 
bepalen of deze dividenduitkering was toegestaan op basis van de verkoopvoorwaarden. 
Wij zullen ervoor zorgen dat u wordt geinformeerd over de uitkomst zodra het onderzoek 
is afgerond. 

Met deze informatie hopen wij te hebben voldaan aan de gemaakte afspraak op 13 mei 
om u te informeren over de huidige stand van zaken rondom de afvalscheidingsfabriek in 
Groningen. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 


